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Den gode samfunnsutviklingskommunen

Distriktspolitisk fagseminar 24.mai – Ingvill Dahl

Folketall 1.kvartal 2009

Folketall 4.kvartal 2017

Distriktspolitikken virker! 
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‐ Vi trodde at med et næringsliv som 
blomstrer, så ville befolkningsveksten 
komme av seg sjøl. Men slik var det 
ikke.

ordfører i Herøy, Arnt Frode Jensen i 2010
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• ‐ Vi trodde at med et næringsliv som blomstrer, så ville befolkningsveksten komme 
av seg sjøl. Men slik var det ikke. 

- Vi trodde at med et næringsliv 
som blomstrer, så ville 
befolkningsveksten komme av 
seg sjøl. Men slik var det ikke. 

Statlige midler utløser 
handling
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Virkemidlene gir 
resultater 
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Resultatene avhenger av stedet –
og folkene som bor og jobber der

Bakevja     ‐ På rett vei   ‐ Frampå   
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Fra attraktiv til omstillingsdyktig, inkluderende 
og vekstkraftig

Kapasitet eller kompetanse? 
Ja takk, begge deler!
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Smått 

Stort

Takk for oppmerksomheten!


